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Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 127/2020. (X.1.) 

önkormányzati határozatában kinyílvánította azt a szándékát, hogy a Magyar Nemzeti 

Vagyonkezelő Zrt.-től meg kívánja vásárolni a 1012 Budapest Győző utca 11. szám alatti 

ingatlant. A képviselő-testület 69/2021. (VII. 15.) önkormányzati határozatában elfogadta az 

ingatlanra vonatkozó 231 000 000 Ft (kettőszázharmincegy millió forint) + ÁFA vételárat. Az 

adásvétel azonban nem valósult meg. Ezután 2022. december 15-én ismételten határozott egy 

236.000.000.- Ft + ÁFA, azaz bruttó 299.720.000.- Ft összegű vételáron történő vásárlásról. 

Milyen státiumban van az ingatlan megvásárlása? Kinek a döntésére vár jelenleg az 

adásvétel? Miért híjusult meg a 2021. évi döntés következtében az adásvétel, ami miatt 

milliós nagyságrendben nőtt az ingatlan ára


